
entrevista 
centre del Lledoner. També es 
redactarà el projecte de la quarta 
escola bressol, la biblioteca i un 
centre de cultura popular i 
tradicional. 

Les infraestructures són 
l'altre gran partida del 
pressupost... 
Es vianalitzaran els carrers 
Francesc Macià i Jacint 
Verdaguer. També s'executaran 
dos PAU que permetran cons-
truir el lateral de la C-17 a La 
Casilla. S'urbanitzarà tot 
l'entom del nou hospital perquè 
quan estigui acabat el 2009 
estigui consegüentment arreglat. 

Quina quantitat es destinarà a 
les obres del Pla de les 
Pruneres? 
Quan arribi el moment i ens 
diguin quina subvenció rebem, ja 
ho farem públic. 

Es volen engegar les obres 
l'any vinent per fer-hi... 
Igual c[ue s'ha fet amb 
l'aparcament subterrani de la 
plaça Joan Miró, l'empresa que 
rep la concessió de les places 
d'aparcament pagarà la 
construcció d'aquest i 
l'acondicionament del parc 
superior. Una plaça que tindrà 
un espai relativament lliure 
d'obstacles per a continuar 
celebrant-hi la FiraMoUet, la 
festa major i altres fires. 

I el teatre-auditori, quan? 
Hi haurà un espai reservat on es 
podrà fer l'auditori quan 
l'Ajuntament tingui els recursos 
econòmics necessaris. Però de 
moment es començarà amb un 
aparcament i una plaça. 

Els partits de l'oposició diuen 
que no s'han escoltat les 
seves propostes... 
S'han fet reunions explicant el 
pressupost partida per partida. 

És cert que després de les 
eleccions, i amb totes les 
incògnites d'ingressos futurs que 
tindrem, el temps dedicat a 
parlar amb l'oposició no ha estat 
excessiu. És probable que l'any 
que ve comencem abans. Però 
des de l'oposició no vaig sentir 
gaires propostes diferents. 

El PP va demanar més policies. 
I res més. La senyora Calvo 
va insistir en la necessitat de 
més policies locals, però no 
va saber concretar quin número 
d'efectius considera suficient. 

Argumenti per què és 
necessari apujar les taxes 
municipals. 
En l'últim mes, l'IPC ha pujat 
un 3,9%, i a la gent se li apujarà 
el sou segons ac[uest augment. 
Aquesta és la raó per la qual 
s'han d'apujar els impostos. És 
molt senzill dir: recaptar menys 
i gastar més; però mai ningú 
m'ha explicat com es pot fer. 
Espero que algun dia m'ho 
expliquin perquè a mi 
m'agradaria viure així. 

Concreti com es bonificarà el 

Hi haurà un 
auditori a les 
Pruneres quan 
tinguem els 
recursos 

10% de la taxa 
d'escombraries. 
Es bonificarà a tothom qui vagi 
cinc o més vegades a la 
deixalleria, sempre i quan s'hi 
porti el que no es pot llençar en 
els contenidors que hi ha al 
carrer. S'està mirant un 
sistema de carnet perquè quan 
hi vagis te'l segellin. La 
primera vegada s'hi haurà 
d 'anar amb el rebut 
d'escombraries per donar 
compte del domicili. 

Al Ple van denunciar que 
l'Ajuntament destina un 30% 
del pressupost a despeses 
que no I! corresponen, per 
exemple? 
No tenim obligació de fer 
escoles bressol o cursos per a la 
gent gran... Les obligacions 
dels ajuntaments són 
relativament escasses: recollir 
escombraries, netejar carrers i 
escoles i tenir un guàrdia a la 
cantonada. Tota la resta ho fem 
perquè la gent demana serveis a 
l'Ajuntament perquè som 
l'administració més propera. • 

marc garcia b. 
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